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J e g y z ő k ö n y v

Bizottsági ülés helye: 4564. Nyírmada, Ady Endre út 16. Városháza tanácskozó terme.

Készült: Nyírmada Város Képviselő-testülete Oktatási,  Művelődési és Sport Bizottságának 
2014. január 20-án délelőtt 10.00 órakor tartott üléséről.

Jelen vannak: 
Csernáti Sándorné bizottsági elnök
Juha Bertalanné   bizottsági tag
Kovács Tibor bizottsági tag
Tóthné Szűcs Éva bizottsági tag

Tanácskozási joggal megjelent:

Kálmán Béla polgármester
dr. Horváth Andrea  jegyző  

Tanácskozási joggal meghívott: 

Rebák Tiborné kuratórium elnöke
 

N a p i r e n d    e l ő t t :

Csernáti  Sándorné  bizottság  elnöke: Köszönti  a  bizottság  tagjait,  polgármester  urat, 
jegyzőnőt és a napirendi pont előadóját. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 4 fő 
bizottsági tag jelen van. 

Javasolja a meghívóban szereplő napirendi pont megtárgyalását. 

A bizottság 4 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a meghívóban szereplő 
napirendi pont megtárgyalását elfogadta.

Az ülés jegyzőkönyvének vezetésére  Gyetkó Andrásnét hitelesítőnek,  pedig Kovács Tibor 
bizottsági tagot javasolta, akiket a bizottság elfogadott.

N a p i r e n d i   p o n t o k   t á r g y a l á s a :
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Tárgy: 1./Tsp./: Határozathozatal a Nyírmadai Nyelv – és Zeneoktatási Közalapítvány 
működéséről. /véleményezés/

                           Előadó: Rebák Tiborné Kuratórium elnöke
     /írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

Csernáti Sándorné bizottság elnöke:  Megkérdezi napirendi pont előadóját,  van-e szóbeli 
kiegészítése? 

Rebák Tiborné Kuratórium elnöke:   Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy az alapítvány 
egyik kuratóriumi tagja Katonáné Sütő Ágnes már korábban elköltözött a településről, ezért 
helyette új kuratóriumi tagot kellene megbízni. Csonkáné Dorka Líviát javasolja az alapító 
felé elfogadásra. A kuratóriumi tagokkal is már ezt átbeszélték, Lívia is elvállalja. 

dr. Horváth Andrea  jegyző: A bizottság a délutáni testületi ülésen javasolja a Képviselő-
testület felé elfogadásra az új kuratóriumi tagot. 

Csernáti Sándorné bizottság elnöke: A tavalyi beszélgetés óta sikerült-e tehetséges gyereket 
patronálnia az alapítványnak? 

Rebák Tiborné Kuratórium elnöke:  Nem történt ilyen. Nincs megfelelő tanár sem. 

Kovács Tibor bizottsági tag:  Az Andrássy Katinka Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
még jelen van az iskolánkban, de sajnos a zeneoktatás terén ők sem tudnak tanárt biztosítani. 
1-2 gyerekkel nem foglalkoznak. Sajnos a nyelvi tábort sem tudtunk megvalósítani, hiszen 
nem tudunk anyanyelvi tanárt találni. Egy tábor költsége 1,5 millió forint és még ehhez jön a 
tanár díja. Az alapítvány pénze sem tudja ezt fedezni. 

Kálmán Béla  polgármester: Jó lenne kiterjeszteni az óvodára is, talán ott is lenne tehetséges 
gyerek akivel érdemes lenne foglalkozni. 

Rebák Tiborné Kuratórium elnöke:   Az alapítvány alapító  okiratában  nem szerepel  az 
óvoda. Szeretne még többet tenni de, nem tud. Tavaly már a bál is elmaradt, a városnap is 
elmaradt a várttól. 

Tóthné Szücs Éva bizottsági tag:  Bízik benne, hogy megváltozik a szülők hozzáállása is. 
Bált rendezhetne külön az óvoda is. 

Kálmán  Béla  polgármester: Újabban  elterjedőben  vannak  a  bálok  rendezése,  csak  egy 
csapat kell hozzá. az iskolai bált is egy csapatnyi ember igényli, akkor azoknak kell szervezni. 
Lehet külön szervezni az óvodáért. Meg kell hirdetni, hogy a sószobáért bálozunk. Meg kell 
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hirdetni az újságba, csak ennyi meg egy lelkes csapat kell hozzá. Ha már van gy mag, akkor 
az hozza és vonzza a többieket is. 

Csernáti  Sándorné  bizottság  elnöke:  Más településen  jobb az  összetartás,  de  nem akar 
megint példálózni. Az óvoda miért nem bálozhatna külön? A nyelvi alapítvány beszámolóját 
elfogadásra javasolja. Felkéri jelenlévőket aki ezzel egyetért az kézfeltartással szavazzon. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 4 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta:

NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

OKTATÁSI, MŰVELŐDÉSI ÉS SPORT BIZOTTSÁGÁNAK

1/2014./I. 20./Okt.-Műv.Sport.Biz. 

h a t á r o z a t a

Nyírmadai Nyelv – és Zeneoktatási Közalapítvány működéséről

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság:

a  Nyírmadai  Nyelv  –  és  Zeneoktatási  Közalapítvány  működéséről  szóló  tájékoztatót 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 

Felelős:  bizottság elnöke 
Határidő:  legközelebbi Képviselő-testületi ülés.

Csernáti  Sándorné  bizottság  elnöke:  Felkéri  jelenlévőket  aki  a  Nyírmadai  Nyelv-  és 
Zeneoktatási  Közalapítvány kuratóriumi tagságába Katonáné Sütő Ágnes helyett  Csonkáné 
Doka Líviát javasolja a Képviselő-testület felé elfoadásra az kézfeltartással szavazzon. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 4 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta:
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NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

OKTATÁSI, MŰVELŐDÉSI ÉS SPORT BIZOTTSÁGÁNAK

2/2014./I. 20./Okt.-Műv.Sport.Biz. 

h a t á r o z a t a

Nyírmadai Nyelv- és Zeneoktatási Közalapítvány kuratóriumi tagság módosításáról

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság:

a  Nyírmadai  Nyelv-  és  Zeneoktatási  Közalapítvány  kuratóriumi  tagságába  Katonáné  Sütő 
Ágnes helyett Csonkáné Doka Líviát javasolja a képviselő-testület felé elfogadásra. 

Felelős:  bizottság elnöke 
Határidő:  legközelebbi Képviselő-testületi ülés.

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, mivel több tárgy, bejelentés nem volt az ülést 
bezárta.

Kmft.

        Csernáti Sándorné     Kovács Tibor 
                     Bizottság Elnöke                           jegyzőkönyv hitelesítő    


	NYÍRMADA VÁROS
	NYÍRMADA VÁROS

